
MENIGHEDSRÅDSMØDE, VEJLBY MENIGHEDSRÅD  
tirsdag den 30. april 2023 

Til stede: 
Jette Andersen, Else Kragelund Holt, Jytte Thorsted, Henrik Klindt-Jensen, Connie Hjortshøj, 
Ane Bonderup, Johannes Raben-Beck, Eva Ryberg, Niels Sander Wienke, Charlotte Rønhoff 

Afbud fra: Carl-Otto Johansen, Tom Søndergaard 
 
 
Desuden deltog: 
Else Marie Jepsen, Claus Borch og Tine Kau Andersen (ref.) 

 

Sager til beslutning 
 

Referat 

1. Budget 2025 
 

Menighedsrådet godkender det afleverede 
budget 2025, mærket ”Vejlby Sogns 
Menighedsråd, CVR-nr. 36621915, Budget 
2025, Bidrag afleveret d. 18-04-2024, 11:04” 
  

2. Kvartalsrapport pr. 1. kvartal 2024 
 

Kvartalsrapporten godkendes uden 
anmærkninger og underskrives af formand 
og kasserer. 
 

3. Aftengudstjenester 
 

Det vedtages at der i efteråret 2024 og 
foråret 2025 ikke skal være 
aftengudstjeneste før alle 
menighedsrådsmøder.  Vi undersøger 
mulighederne for placering af nogle 
lejlighedsgudstjenester i stedet. 
 

4. Fælleshave– oplæg v. Else Marie 
 

Else-Marie orienterede. Menighedsrådet 
godkender at der forsøgsvis kan udlånes et 
stykke jord til projektet. 
Kirkegårdsudvalget er tilsynsførende på 
projektet. 
 

5. Godkendelse af tilbud på etablering af 
ladestander 
 

Orientering ved Eva. Det vedtages at 
acceptere det indkomne tilbud fra Clever på 
opstilling af en ladestander ved Vejlby 
Sognegård. Standeren skal etableres inden 
udgangen af 2024.  Placeringen bliver på 
parkeringspladsen ved sognegården op mod 



diget. Menighedsrådet skal ikke involveres i 
driften af standeren. 
 

6. Skal ejendomsretten til ældre altertavle 
m.m. overgå til Den Gamle By eller skal 
effekterne fortsat være udlånt til Den Gamle 
By? 
 

Det vedtages at ejendomsretten skal overgå 
til Den Gamle By. 

Sager til drøftelse 
 

Referat 

7. Menighedsmøde/orienteringsmøde den 
14. maj 2024  
 

Jette orienterede om hvordan mødet skal 
forløbe med en afdeling til menighedsmøde 
og en til orienteringsmøde. Der opfordres til 
at alle menighedsrådsmedlemmer møder 
op. 
Opfordring fra Johannes til at huske hensyn 
til hørehæmmede ved menighedsmødet. 
Ane foreslår at vi printer foldere som 
opfordrer interesserede til at stille op. Tine 
kopierer. Derudover opsættes plakater. 
 

Sager til orientering 
 

Referat 

8. Nyt fra præsterne 
 

Charlotte: Orienterede om familieaftener, 
sorggruppe, biografklub i øst for paradis i 
samarbejde mellem de 4 Risskov sogne, 
Niels: Fortalte om konfirmander, og besøg 
fra gymnasiet. Næste år skal Niels ikke have 
konfirmander i Ellevang. 
 

9. Nyt fra kontaktpersonen 
 

Ane orienterede om seneste 
medarbejdermøde. Claus valgt til 
medarbejderrepræsentant og arb.miljø-
repræsentant. 
 

10. Nyt fra udvalgene 
 

Kirkegårdsudvalget: Ane orienterede om 
møde med en kirkegårdskonsulent. Der er 
ønske om at etablere et mere skovagtigt 
område end det fremstår ved de store træer 
i dag. Else-Marie udarbejder et forslag som 
harmonerer med helhedsplanen. 
Niels orienterede fra højskoleforeningens 
generalforsamling. Referatet herfra 
udsendes til menighedsrådet. 



Henrik: Jazzkoncerten i kirken var fint 
besøgt. En god aften. 
Aktivitetsudvalget: Arbejder videre med 
planlægning af kirkekoncerter. 
 

11.Nyt fra medarbejderne 
 

- 

12. Eventuelt 
 

Eva orienterede om indhentede tilbud og 
kommende forventede udgifter til renovering 
af bygninger og rengøring af orgel. 
 

13. Næste menighedsrådsmøde 
       

Tirsdag den 28. maj 

 

Referatet er godkendt af de tilstedeværende menighedsrådsmedlemmer 

 


